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در دیدار هیئتنمایندگان اتاق تبریز با سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تبریز مطرح شد؛

بررسی نیازهای مشترک بخش سلامت و صنعت

هیئتنمایندگان اتاق بازرگانی تبریز با رئیس دانشگاه علوم پزشکی تبریز دیدار کرده و در رابطه با چالشهای مشترک

صنعت و حوزه سلامت به گفتگو نشستند.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی تبریز، رئیس اتاق تبریز در ابتدای این نشست ضمن تاکید بر اهمیت حوزه سلامت، از زحمات تمامی فعالان حوزه سلامت و پزشکی در جامعه

قدردانی کرد.

وی از اعلام آمادگی اتاق تبریز برای حمایت و همراهی مجموعه های بیمارستانی استان در راستای بهبود و افزایش خدمات رسانی به بیماران خبر داد.

احمدرضا جودتی؛ سرپرست دانشگاه علوم پزشکی تبریز با اشاره به ارتباط تنگاتنگ صنعت و سلامت گفت: بخش سلامت استان دارای نیازهای ثابت از جمله در بحث تغذیه کادر،

دانشجویان و بیماران است و در این زمینه بنگاه های اقتصادی می توانند، ورود کرده و در تامین این نیازها همکاری کنند.

وی از توجه ویژه دانشگاه علوم پزشکی تبریز در بحث پیشگیری خبر داد و افزود: در حال حاضر بخش عمده ای از فعالیت های ما در بخش بیماریابی، واکسیناسیون، تغذیه،

بهداشت مادر و کودک و غربالگری است.

مسعود بنابیان؛ نایب رئیس اتاق بازرگانی تبریز از اهتمام اتاق تبریز و بسیاری از فعالان اقتصادی از بحث خیریه و سلامت خبر داد و افزود: هزینه های مربوط به بحث مسئولیت

های اجتماعی باید مورد قبول امور مالیاتی واقع شده و از پرداخت مالیات معاف شود، در این صورت بخش خصوصی با فراغ خاطر بیشتری می تواند به حوزه تزریق منابع مالی به

سلامت ورود کند.

جمشید برزگر؛ نایب رئیس اتاق بازرگانی تبریز، بهره گیری از تکنولوژی روز در حوزه پزشکی را یک ضرورت دانست و افزود: متاسفانه به خاطر تحریم ها امکان ورود بسیاری از

دستگاه های جدید به کشور وجود ندارد.

قاسم قویدل؛ عضو هیئت رئیسه اتاق تبریز بر لزوم تمرکز بر بحث پیشگیری به جای درمان تاکید کرد.

وی گفت: در حال حاضر بیشتر کشورهای دنیا دیگر اقدام به ساخت بیمارستان جدید نمی کنند، بلکه سعی دارند تعداد بیماران را از طریق پیشگیری کاهش دهند، ما نیز امیدواریم

بخش سلامت کشور در این مسیر گام بردارد.

رضا جعفری؛ عضو هیئت رئیسه اتاق تبریز با بیان اینکه بسیاری از صنایع استان از شهر دور هستند و به امکانات درمانی در صورت وقوع حادثه دسترسی ندارند، گفت: بخش

خصوصی آماده تامین تمام زیرساخت ها برای احداث اورژانس در نزدیکی شهرک های صنعتی است و تنها تجهیز آن بر عهده دانشگاه علوم پزشکی خواهد بود.

مهدی امینی؛ عضو هیئت نمایندگان اتاق تبریز گفت: قانون مشاغل سخت و زیان آور باید اصلاح شود، چرا که با تداوم این روند، طی سال های بعدی با کمبود نیروی کار در بخش

صنعت با شدت بیشتری مواجه خواهیم شد.

یونس اکبرپور پایدار؛ عضو هیئت نمایندگان اتاق تبریز خواستار تغییر نگرش در مسئله مشاغل سخت و زیان آور شد.
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